
NOVA PRIDOBITEV V CENTRU

Kje enosmerne ceste
Glede na stanje prometa na

obmooju obč&ne Cemter, po iz-
peljavi novega promebnega re-
žima je bila v decemtoru pre-
teklega leta prl odboru za pro-
storsko planiranje pri IS skup-
šeine občine ustan.ovl.jena ko
misija za promet s temeljno
nalogo, da prouči stanje vseh
•vrst prometa na območju ob-
čiae in pripravi predfoge za
izboljšanja. Na eni za/dnjih sej
je izvršni svet skupščine obči-
ne Ljubljana Ceniter obravna-
val poročilo komisije za pro-
met, ki vsebuje nekatera kri-
fci&ia apažanja ter konukretne
predloge za odpravo nekaterih
najbolj očitnih napak. Po ugo-
tovitvah toomisije bi bito po-
trebno, kar zadeva motorni
protnet, v Centru največ pozor-
nosti posvetiti Titovi cesti ter
le tu spretmeniti karakter tran-
zitoosti, saj dosedanji režim

praktično ne dopašča npb&ne-
ga zavijanja v desrao ali levo.
Titova cesta mora imeti po
ocenah komisije karafcber mest-
ne arterije, kl odvaja vozila v
predele eentra in vozila s teh
predelov tudi zbira. Kot fun-
damentalno zgrešena se oceraju-
je tudi sedanja ureditev pro-
mefcnih tokov na Prešerraoveim
trgu, ki danes predstavlja kla-
sičen primer ozkega pmmefcne-
ga grla. Sistem enostnernih
cest se ocenjuije kot sistemsko
nedognan, nedosleden in zato
nesmiselen.

Kolesarji naj bi se po pred-
logu komisije vključevali v
promet kofc enakovredni udele-
ženci, ker take kolesarske ste-
ze, kot jih imamo pri nas y
oentra, ntaiajo niti mestaznaj-
bolj raavitdm kotesaTskim pro-
metam.

Ravno fcaiko se ocerajuje kot

zgrešena zapora Canikarjeive ce-
ste za pramet z namenom, da
se namenijo te površine pešcu,
kl pa ga fcam praktično nl. Pri
tem kaže prav gotovo razmiš-
Ijati v smeri, kaiko urediti Can-
karjevo ulioo, da bo pešcu
privlačna, kar z malo truda
najbrž ne bi bilo težko.

To je le nekaj glavnlh ocen
M jih je podala komdsija. Le ta
pa sioer meni, da v sedanji si-
tuaciji rešitev pnometa ni mož-
na, da pa so možne odprave
nekaterih dokazanih in ugotov-
ljeinih anomalij, kar bi vseka-
kor tudi izboljšalo obstoječe
stanje.

PoTOčilo komlsije za promet
je izvršni svet v celioti sprejel
ter bo posredovano prometni
komlsiji pri skupščini mesta
Ljobljane z namenona, da se
doseže enotno stališče do pred-
logov izboljšav. A. B.


